

NetLibrary 電子書資料庫

全球最知名的電子書資料庫提供者

中文簡介

引用西文書目的最佳選擇，讓您教學輔助、升等過關一把罩。

NetLibrary 為全球最知名的電子書平台供應商，具彈性且值得信賴，收錄的電子書內容持續快速地成長。

目前提供超過 18 萬以上電子書，與超過 500 家知名出版社合作，每月增加約 2,000 本以上書籍。電子書收錄的語言種類迄今已超過 20 種以上。全球約有 15,000 家圖書館使用 NetLibrary，包含哥倫比亞大學、史丹佛大學、柏克萊大學..等等，全球遍佈了成千的大小圖書館都有使用。

英文簡介

NetLibrary is the most versatile eContent provider today providing a flexible and stable eContent platform that is positioned for continual, rapid content growth.

NetLibrary currently provides more than 180,000 eBooks from more than 500 publishers, and adds nearly 2,000 additional eBooks per month. We currently also offer titles in more than 20 languages. About 15,000 libraries access eBooks through NetLibrary, including Columbia University, Stanford University, University of California at Berkeley (UC Berkeley) and thousands of other large and small libraries around the world.